
 

 
  JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

NOORSOOKOMISJONI KOOSOLEKU 
PROTOKOLL 

 

Jõhvis                                  07. märtsil 2022 

 

Koosoleku algus kell  16.30 

                    lõpp kell  18.15. 

 

Koosolekut juhatas noorsookomisjoni esimees Vallo Reimaa,  protokollis volikogu kantselei juhataja 

Maire Lumiste. 

Koosolek toimus Jõhvi vene Põhikoolis. 

 

Osa võtsid: vt kvoorumi leht. 

 

Päevakord:  

1. Noorteprojektide toetuse korra eelnenõu arutelu 

2. Noorsootöö arenguava esialgse eskiisiga tutvumine 

3. Muud küsimused, sh need, mis seostuvad praeguse kriisiolukorraga 

 

Kuna koosolek toimus Vene Põhikoolis, siis koosoleku alguses direkor Irina Šulgina andis ülevaate 

koolist: 

- Õpilaste arvu statistika; 

- Kooli mission; 

- Põhiväärtused; 

- Peamised arengusuunad;, 

- Personali statistika. 

 

Noorteprojektide toetuse korra eelnenõu arutelu 

Ettekandja: komisjoni esimees Vallo Reimaa.  Vastu on võetud otsus, et märtsikuu lisaeelarvesse seda 

teemat ei arvestata, tuleb arutusele aprilli lisaeelarvega. 

Kui saavutame esitatud dokumendi (lisatud protokollile) osas konsensuse, läheb vallavalitsusele läbi 

vaaatamiseks ja vormistamiseks. 

Olen pakkunud summaks välja 10 000 eurot, Milline võiks olla miinimumsumma,1000-2000? 

 

Arutelu tulemusena otsustati kiita heaks summa 1500 eurot. 

 

Triin Tarendi: määrusel peab olema kolm lisa: taotluse blankett, lepingu blankett ja aruandluse 

blankett. 

Vallo Reimaa: kui vallavaalitsus valmistab korrektse dokumendi, teeb ka vastavad lisad. 

 

Vallo Reimaa: meie eelnõusse on lisatud õpilasesindused. 

Jaak Saar: miks ei või taotlejaks olla äriühing? On üldse vaja piiranguid seada? 

Vallo Reimaa: see on arutamise koht. 

Triin Tarendi: meie esmärk on anda noortele õppimisvõimalus projektist raha taotleda. 

Erika Prave: tuleb siis määratleda projekti sisu, nt eesmärgiks kogukonnale, noortele jne. 

Antonina Lattu: MTÜ-del on palju muid võimalusi raha taotlemiseks 

Jaak Saar: piirangu üldpõhimõte on siis see, et tahame tegutseda koolides, noortega. 

Triin Tarendi: projekti eesmärk peab kajastust leidma. 



Vallo Reimaa: mõte, et toetust saavad päris algajad. 

Ilja Telnov: projekt on mõeldud noortele, kellel puudub oskus? 

Vallo Reimaa: juures on ka pedagoogiline pool. 

 

Arutele tulemusena otsustati: jätta arutelu tekitanud punkt esitatud kujul, temaatilisi piiranguid pole 

mõtet panna, eesmärgiks peab olema Jõhvi kogukonna heaks. 

 

Anna Dekelbaum: § 5 võiks välja võtta tööleping. 

Komisjooniliikmed nõustusid ettepanekuga. 

 

Vallo Reimaa: mitmeid kordi oleme rääkinud, et hindamisest jääksid kõrvale poliitikud. 

Jaak Saar: kuidas toetuse määramise punktid kogunevad? Kas on vajalik välja tuua eesti ja vene keelne 

kogukond? 

Triin Tarendi: kindlasti on vajalik, kuna see on meie eripära. 

Anna Dekelbaum: kas koostööpartnerid on lihtne leida? 

Jaak Saar: kes üldse on koostööpartner? 

 

Arutelu tulemusena otsustati lisada - koostööpartnerid - Jõhvi valla haridus- ja 

noorsootööorganisatsioonid. 

 

O t s u s t a t i: eelnõu koos sisse viidud parandustega esitada vallavalitusele. 

 

Noorsootöö arenguava esialgse eskiisiga tutvumine 

Ettekandja: komisjoni esimees Vallo Reimaa. Dokumendi (lisatud protokollile) ettevalmistamisel olen 

kokku liitnud kaks sisendit (arengukava koostamise eelneva protokolli ja kehtiva arengukava punktid). 

Vajalik tekitada süsteem, midagi jookseb ka sotsiaalvaldkonnaga kokku. 

Jaak Saar: esitatud dokumendist peab siis valmima noorsootöö arengukava, sisuliselt see, mida tahame, 

mis hakkab  toimuma vallas noorte eluga? 

Vallo Reimaa: juurde tuleb veel ajaline mõõde. 

Vajalik teadvustada, mis on sihtrühmad nt noortekeskus, üldhariduskoolid jne. 

Jaak Saar: eelmine kord tõstatasin teema, et on ka maanoored (maapiirkondades). 

Triin Tarendi: palju meil neid külades on, on mõistlik raisata ressurssi? 

Vallo Reimaa: mis on katmata valdkonnad, kuidas nendeni  jõuda? 

Jaak Saar: minu meelest on tähtis, et keegi ei tohi kuhugi ripakile jääda. 

Triin Tarendi: tulebki siis kaardistada ja teha selgeks, on see üldse probleemiks?  

Jaak Saar: on ju olemas ka külaseltsid. 

Triin Tarendi: arvan, et Jõhvi on tõmbekeskus ja pole ühtegi külakeskust, kuhu võiks ressurssi panna. 

Valla Reimaa: Tammiku? 

Antonina Lattu: saan ju koolist andmed kätte. 

Vallo Reimaa: see teema tuleb maaelukomisjonile ette sööta – kas ja kus nad näevad noorte 

probleemi? 

Triin Tarendi: noorte hulgas võib ka küsitluse teha. 

Jaak Saar: tean oma kogemustest, et küsimustikke ei saa võtta puhta kullana. 

Vallo Reimaa: võtame siis algandmed koolidest ja maaelukomisjonist siis tuleb sisend hiljem - kuidas 

nad näevad noorte probleeme maapiirkonnas. 

 

O t s u s t a t i: informatsioon võtta teadmiseks, põhjalikumalt arutatakse dokumenti järgmisel 

koosolekul. 

 

Vallo Reimaa: arutelu on toimunud noorteparlamendi teema, vajalik leida aktiivseid noori, kuidas asi 

kulgeb? 

Antonina Lattu: minul on olemas, ainult probleemiks on see, et on 8-9 klass, lähevad ju kohe-kohe 

meilt ära gümnaasiumi. 



Janika Juuse: minul on aktiiv olemas. 

Jaak Saar: noorte volikogu, mida see meile annab? 

Vallo Reimaa: eelmisel koosolekul kuulasime Toila valla kogemust. Jõhvi kunagine kogemus on see, 

et ülevalt alla asi ei toimi, tuleb teha nagu Toilas alt üles, algatus peab tulema altpoolt. Sellega tulebki 

meil edasi tegelda. 

 

Lepiti kokku, et järgmine koosolek toimub esmaspäeval, 4. aprillil kell 16.30 Jõhvi Põhikoolis. 

 

 

 

 

 

 

Vallo Reimaa 

Juhataja     Maire Lumiste 

      protokollija  


